



Prof. Dr. Bernd Sachweh

Graduate of University of Kaiserslautern, Germany in Chemical and Process Engineering in 1985 followed by a position at Amberger Kaolinwerke (mineral industry) in technical marketing. Return to University end of 1986 and PhD degree in 1991 on light scattering theory and particle measuring technology (Prof. F. Ebert). Post-doctoral associate at the University of Minnesota (Prof. Peter McMurry, 1992 – 1993) and guest scientist at the University of Duisburg (Prof. Heinz Fissan, 1995). In 1995 finishing the “habilitation” in particle technology and joining BASF SE working in environmental technologies and solid process engineering. In 2001, he was appointed as a professor for particle technology at the University of Kaiserslautern in Germany. Since then, he is teaching classes and supervising PhD students.

Current position: Vice President, Special Projects Asia, Group Research at BASF Advanced Chemical Co., Shanghai, China.

沙和伟, 1985年毕业于德国凯泽斯劳滕大学化学和工艺工程专业。之后在 Amberger Kaolinwerke(矿业)从事技术营销工作。1986年底重返大学, 1991年获得光散射理论和粒子测量技术博士学位。1992-1993年在明尼苏达大学从事博士后工作, 1995年在杜伊斯堡大学任客座研究员。1995年完成“habilitation”颗粒技术, 并加入巴斯夫公司从事环境技术和固体工艺工程研发工作。2001年, 他被任命为德国凯泽斯劳滕大学粒子技术教授。自此, 他一直教授相关课程和指导博士生。目前职位: 巴斯夫新材料有限公司 全球副总裁 集团研究院亚太区研发拓展项目